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Wilma kan thuis (verder) revalideren dankzij noabers in Lettele
Toen Wilma in Lettele kwam wonen, burgerde zij snel in via vrijwilligerswerk. Nu zij 
steun nodig heeft, is ze heel blij met de enorme betrokkenheid van een groep actieve 
naobers. Daardoor kan zij thuis verder herstellen na een zware operatie.

Wilma Schepers leerde snel dorpsgenoten ken-

nen toen zij jaren geleden in Lettele kwam wo-

nen. Dat kwam omdat zij één van de vrijwilligers 

werd die de lokale supermarkt draaiende houdt 

in het dorp, ze in het bestuur ging van Kultur-

hus De Spil. En ook omdat zij het plaatselijke 

tijdschrift de Letter met een dorpsgenoot een 

nieuw jasje gaf. Daar kwam haar ervaring als 

tekstredacteur goed bij van pas. “Hartstikke 

leuk om te doen”, vertelt ze enthousiast.

Leven aanpassen
Helaas zit vrijwilligerswerk er nu niet in. Na een 

zware hersenoperatie waarbij haar hersenen 

helaas beschadigd raakten, is Wilma na twee-

enhalve maand revalidatie in verpleeghuis PW 

Jansen in Deventer sinds eind 2024 weer thuis. 

“Ik moet mij echt aanpassen aan wat ik nu kan”, 

vertelt ze open. “Ik ben sneller moe en moet 

mijn energie goed verdelen over de dag.”

Toch is Wilma écht blij om weer in haar fijne huis 

te kunnen zijn. “Ik vond het een pittige tijd in 

het verpleeghuis. Mijn drie zussen hebben in die 

tijd veel voor mij gedaan en zij zorgden om en 

om ook voor mijn hond en kat. Maar ze wonen in 

Amsterdam, Breda en Utrecht … Niet praktisch 

dus.”

Gelukkig waren daar buurt- en dorpsgenoten, 

of, op z’n Sallands: naobers. “Zo’n zeven buur-

vrouwen kwamen om de beurt bij mij op bezoek, 

dat was echt heel fijn. Drie deden ook mijn was. 

En mijn hond Nina mocht logeren bij een gezin 

in de buurt.”

Tóch naar huis
Natuurlijk wilde Wilma heel graag thuis verder 

herstellen, maar dat was niet meteen vanzelf-

sprekend. Haar 55+-woning was best geschikt 

met een slaap- en badkamer beneden, maar 

zelf koken ging niet zomaar meer vanzelf. Het 

gebruik van het gasfornuis werd eerst nog afge-

raden. Ook Wilma’s richtinggevoel is aangetast. 

“Mijn zussen waren bang dat ik zou verdwalen 

hier in het bos, als ik Nina ging uitlaten”, vertelt 

ze.

Er kwam tóch groen licht om naar huis te gaan, 

dankzij een noodknop voor als er écht iets is, 

klushulp van een buurman, kant-en-klare maal-

tijden én een wandelplan. Zes dagen per week 

gaat één van de buren een lange wandeling ma-

ken met Wilma en Nina. “Ook zorgt een groepje 

buren voor een warme maaltijd. Echt fantas-

tisch. De betrokkenheid is enorm. Niet alleen 

fijn voor mij, maar ook voor mijn zussen. Die zijn 

een stuk geruster. Het wandelen is ook heel ge-

zellig, het breekt de dag.”

Noaberschap in actie
Buurvrouw Ursela is één van de buurtgenoten 

die naar Wilma omkijkt. “Wilma is geen gebo-

ren en getogen Lettelse. Maar door haar inzet 

en hoe zij is als mens, heeft ze haar kennissen-

kring snel uitgebreid. Dat was goed te merken 

afgelopen jaar. Ik heb van dichtbij alle positieve 

reacties gezien op de vraag wie er mee kon wan-

delen, of wie wilde koken. Mooi om te zien dat 

noaberschap zo kan helpen aan succesvol reva-

lideren thuis.”

Wilma bouwde een rijk sociaal netwerk 

op door als vrijwilliger aan de slag te gaan 

in Lettele. In dat dorp gebeurt van álles. 

Nieuws, een agenda, activiteiten, verenigin-

gen: je vindt het allemaal op de website van 

het dorp lettele.nl.

Denk mee over de nieuwe inrichting van 5 speelplekken in het Rode Dorp
Lekker buiten spelen begint bij een veilige en fijne speelplek. Daarom laat de gemeen-
te elk jaar openbare speelplekken en -toestellen controleren op veiligheid. De plekken 
die het hardst aan vervanging of aanpassing toe zijn, komen het eerst aan de beurt. 
Hoe die speelplekken worden aangepast, bespreken we met bewoners.

Speelplekken Rode Dorp
In het Rode Dorp gaat het om de speelplekken 

Werkluststraat, Enkdwarsstraat, Tabaksdwarsstraat 

(2x) en Sanatoruimdwarsstraat (zie het kaartje) die 

opnieuw worden ingericht. De speelplekken Tabaks-

dwarsstraat 4 en Sanatoriumdwarsstraat worden 

mogelijk opgeheven.

Buurtbewoners denken mee
Wat wil je doen op een speelplek? Sporten, klimmen, 

verstoppertje spelen, met water spelen of hutten 

bouwen? Zijn er genoeg zit- en schaduwplekken? 

Genoeg bomen en struiken? Waar vangen we regen-

water op? Allemaal vragen die we niet alleen in het 

stadhuis willen beantwoorden, maar waar we graag 

de hulp van kinderen, jongeren en volwassenen uit 

het Rode Dorp bij hebben.

Denk ook mee en ga naar www.doemee.deventer.

nl/rode-dorp. Je kunt ons van 6 tot en met 18 mei 

laten weten wat jouw wensen en ideeën zijn door de 

vragenlijst in te vullen. Dat duurt ongeveer 7 minu-

ten. Op 14 mei is er van 14.30 tot en met 17.30 uur 

een inloopmiddag. We starten in buurtcentrum Het 

Enkhuis (Werkluststraat 10) en gaan daarna naar de 

speelplekken. Ook daar kan je je wensen en ideeën 

aan ons doorgeven. Iedereen is welkom en wij hel-

pen graag een handje mee met het invullen van de 

vragenlijst. Het programma voor de 14e mei staat op 

de website.

Warenmarkten tijdens zomerkermis 2025 verplaatst naar de Beestenmarkt
In verband met de jaarlijkse Zomerkermis op de Brink, Grote Kerkhof en Nieuwe 
Markt, worden de wekelijkse warenmarkten van vrijdag 30 mei, zaterdag 31 mei, vrij-
dag 6 juni en zaterdag  7 juni 2025 verplaatst naar de Beestenmarkt.

Parkeerverbod op betaald 
parkeergedeelte van de 
Beestenmarkt
Om dit mogelijk te maken geldt een parkeerver-

bod betaald parkeren (inclusief oplaadpunten) 

op de parkeerlocatie de Beestenmarkt pleinzij-

de. Het parkeerverbod is van kracht van donder-

dag 29 mei 22 uur tot zaterdag 31 mei 20 uur en 

op donderdag 5 juni 22 uur tot  zaterdag 7 juni 

20 uur.

Het parkeerverbod wordt met tekstborden aange-

geven. 

Voertuigen die na het in werking treden van het par-

keerverbod op het marktterrein worden aangetrof-

fen worden op kosten van de overtreder verwijderd. 

Voor meer informatie kun je contact opnemen met 

marktmeesters, M. Jadnanansing – 14 0570 en  

J. Bruinsma – 14 0570

Wilma met hond Nina en haar buren samen aan de wandel. 

Mooi verhaal! 
Omkijken naar elkaar. Dat is niet alleen 

welkom als er hulp nodig is, het maakt het 

(samen)leven vaak ook leuker. In deze serie 

delen Deventenaren hun verhaal. Deze keer: 

Wilma is blij met alle burenhulp tijdens haar 

revalidatie na een zware operatie.  

Snel op de hoogte 
blijven van  
het gemeentelijke 
nieuws?  
Meld je aan voor onze nieuwsbrief  

www.deventer.nl/aanmeldennieuwsbrief  
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De gemeenteraad neemt beslissingen die invloed hebben op 

het dagelijks leven van iedereen in Deventer. Van het isoleren 

van woningen tot het aanpakken van drugsoverlast en van 

het groen in de stad tot het stimuleren van elektrisch vervoer. 

Raadsleden denken na over wat goed is voor Deventer en 

maken keuzes die iedereen raken.

Een belangrijk thema waar de raad zich mee bezighoudt is 

duurzaamheid. Moet de gemeente inzetten op meer windmolens, 

ook als dit ten koste gaat van open landschappen en de natuur 

rondom Deventer? Drie politieke partijen reageren hieronder op 

de volgende stelling:

Dit vinden de politieke partijen...

Deventer Belang D66 Deventer SP Deventer

“ Energietransitie is belangrijk, maar 
gezondheid van burgers gaat voor”

“We vinden het bij Deventer Belang 
belangrijk om bij te dragen aan de 
energietransitie, maar we vinden het 
nog veel belangrijker om goed te zorgen 
voor onze inwoners. Daarom staat voor 
ons niet het bouwen van windturbines 
voorop, maar het voorkomen van 
schadelijke gezondheidseffecten. Op dit 
moment is er een plan om bij de A1 vier 
nieuwe windturbines te bouwen van 280 
meter hoog, waarvan meer dan 28.000 
Deventenaren het effect voelen. Wat die 
effecten precies zullen zijn weten we 
niet, zelfs het RIVM heeft hier nog geen 
uitspraken over gedaan. Daardoor weten we 
ook niet vanaf welke afstand het veilig is om 
de turbines te plaatsen. Tot we de effecten 
en de bijbehorende afstandsnormen kennen 
is het onverantwoord om turbines te 
bouwen. 

We spelen daar als gemeente een 
belangrijke rol om op te komen voor de 
gezondheidsrisicó s van onze inwoners. 
Wij moeten kritisch blijven op plannen 
van de landelijke overheid en provincie 
en onderzoeken of er geen slimmere 
lokale alternatieven mogelijk zijn. Pas als 
windturbines de beste keuze blijken en we ze 
op de juiste afstand van bewoners, zonder 
overlast kunnen plaatsen, dan staan we 
hier achter. Ook als dat in natuurgebieden 
of open landschappen is. Dan vinden we de 
energietransitie toch net iets belangrijker.”

“ Windmolens bij Boermark is een 
verstandige en verkenbare optie”

“Voor D66 is de energietransitie geen 
keuze, maar een opdracht. Eén die samen 
met inwoners moet worden ingevuld.  
Dat vraagt om realistische keuzes, zorgen 
voor voldoende draagvlak vanuit de 
samenleving én ruimte voor gemeenten 
om zelf verantwoordelijkheid te nemen. 
De plaatsing van windmolens bij Boermark 
– op afstand van stad en dorpen – is wat 
D66 betreft een verstandige en verkenbare 
optie. Dit is voor ons een voorkeurslocatie, 
in plaats van de plaatsing van de grote 
windturbines langs de A1 bij Colmschate-
Zuid. We delen namelijk de zorgen van onze 
inwoners over de effecten die de turbines 
daar kunnen veroorzaken.

D66 heeft in 2023 al gezorgd dat kleine 
windmolens in het buitengebied mogelijk 
werden gemaakt. Helaas is de ruimte 
hiervoor beperkt geraakt door nieuwe 
regels vanuit de provincie Overijssel. 
Wij hebben ons daar al meerdere keren 
tegen uitgesproken, omdat deze regels 
de democratische rol van gemeenteraden 
ondermijnen. Wij vinden namelijk 
dat inwoners actief moeten worden 
geraadpleegd bij dit soort keuzes.  
Juist daarom vinden wij het zorgelijk dat de 
provincie Overijssel steeds vaker besluiten 
naar zich toetrekt, in plaats van gemeenten 
en hun inwoners de ruimte te geven om 
mee te beslissen over de toekomst van hun 
eigen leefomgeving.”

“ Pas keuzes maken wanneer de 
afstandsnormen bekend zijn”

“We staan bij de SP volledig achter het 
gebruik van windmolens, maar zijn 
tegen het onverantwoord plaatsen van 
windmolens in onze gemeente. Op dit 
moment is de situatie nog erg onduidelijk. 
Het belangrijkste is dat het RIVM nog niet 
weet tot welke afstand van een windturbine 
inwoners gezondheidsrisico’s lopen.  
Denk aan slaapproblemen of – in het 
ergste geval- gevaar lopen wanneer een 
windturbine instort of bladen afbreken. 
Daarnaast spelen er veel belangen vanuit 
de landelijke en provinciale politiek, waar 
we als gemeente kritisch op moeten zijn.  
Wie wordt er beter van de windmolens? 
Inwoners of grote energiereuzen? 

We moeten ons niet laten meeslepen in 
plannen. Zo ligt er nu een plan om vier 
turbines van 280 meter hoog te bouwen 
bij Colmschate. Deze grootte is nodig 
omdat Deventer in (wind)luw gebied ligt, 
tussen de Sallandse Heuvelrug en de 
Veluwe, en op hoogte meer wind waait. 
Het ligt voor de hand dat deze enorme 
‘fabrieken’ veel geluid, trillingen en andere 
overlast geven. Tot op honderden meters. 
Wij zien het niet zitten om deze turbines 
te plaatsen in onze gemeente, voordat we 
van het RIVM horen wat de afstandsnormen 
zullen zijn. Pas wanneer alle risico’s bekend 
zijn en worden opgelost kunnen we echt 
keuzes maken.

 ‘   DE GEMEENTE MOET INZETTEN OP MEER WINDMOLENS, OOK ALS DIT TEN KOSTE 
GAAT VAN OPEN LANDSCHAPPEN EN DE NATUUR RONDOM DEVENTER ’

BERT KLEINE SCHAARS OGUZHAN AKDEMIR KEES DE KOK
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Redactie  Team communicatie, communicatie@deventer.nl

Contact algemeen	 www.deventer.nl	•	gemeente@deventer.nl	•	tel.	14	0570

Postadres Gemeente Deventer, postbus 5000, 7400 GC Deventer

Bezoekadres  Grote Kerkhof 1, Deventer

De gemeenteraad is er voor jou!

Woensdag 14 mei is de volgende vergadering  
van de gemeenteraad van Deventer       

Volg de vergadering online via https://deventer.raadsinformatie.nl.  
Daar staan ook de volledige agenda en alle vergaderstukken. 

Elke woensdagavond vergadert de gemeenteraad in het stadhuis. Op 14 mei gaan de raadsleden 

onder andere met elkaar in gesprek over:  

 

•	 Extra	geld	voor	het	opknappen	van	buurten	rondom	het	centrum.

•	 Parkeren	in	de	gemeente	Deventer.

•	 	De	plannen	van	de	gemeente	om	afval	te	verminderen	en	 

hergebruik van materialen te stimuleren.

Je bent vanaf 19.00 uur welkom om de vergadering bij te wonen. Op het stadhuis of digitaal.          
Wil je de raadsleden laten weten hoe jij denkt over één van de onderwerpen die op de agenda staan? 

Neem dan contact op met de griffie via griffie@deventer.nl.         

Plan voor 22 betaalbare appartementen  
aan Kolkmansweg Schalkhaar 

Aan de Kolkmansweg in Schalkhaar, waar vroeger de gemeentewerf was gevestigd, 
wil Nikkels Projecten 22 appartementen bouwen. Het gaat om koopwoningen voor 
starters en senioren, in de prijscategorie ‘sociaal’ en ‘betaalbaar’. Het college van 
burgemeester en wethouders heeft onlangs het ontwerp-omgevingsplan voor dit plan 
vastgesteld. 

Starters en senioren
In Schalkhaar is, net als in de rest van de ge-

meente, veel behoefte aan betaalbare wonin-

gen voor starters en senioren. Met Nikkels is 

afgesproken dat 12 van de appartementen een 

vraagprijs krijgen in de categorie ‘sociale koop’ 

en 10 appartementen een vraagprijs in de cate-

gorie ‘betaalbaar’. 

‘Met deze appartementen zorgen we voor groei 

van Schalkhaar op een schaal die past bij het 

dorp’, aldus wethouder Rob de Geest (Wonen en 

Herstructurering). ‘Schalkhaar krijgt er 22 be-

taalbare woningen bij. En als senioren hierheen 

verhuizen, betekent het vaak ook dat er weer 

grotere woningen vrijkomen voor bijvoorbeeld 

gezinnen.’ 

Maximaal twee lagen
Het geplande appartementengebouw bestaat 

uit maximaal twee lagen met een licht hellend 

dak. Dat is vergelijkbaar met de hoogtes van de 

bebouwing van de voormalige gemeentewerf, 

die inmiddels gesloopt is. Zo sluit de nieuwbouw 

goed aan op de omgeving. 

Groene karakter
Het appartementengebouw komt iets van de 

straat af te liggen, waardoor de planten en 

bomen langs de Kolkmansweg kunnen blijven 

staan. Ook komt er nieuwe beplanting bij, waar-

door deze plek zijn groene karakter behoudt.

Verkeer
Omwonenden hebben eerder hun zorgen geuit 

over de groei van het verkeer door de komst van 

de appartementen. Uit onderzoek blijkt echter 

dat de bestaande weg de toename van het aan-

tal auto’s goed aankan. De parkeerplaatsen ko-

men op het terrein van de appartementen. 

Vervolg
De ontwerp-wijziging van het omgevingsplan 

ligt ter inzage tot en met 12 juni zodat mensen 

er hun mening over kunnen geven. Na de inza-

getermijn volgt een definitieve wijziging van het 

omgevingsplan. Naar verwachting besluit het 

college daar in september over.

Nieuwe kunstgrasvelden voor RDC, Schalkhaar, 
Sallandia en sportclub Deventer

Op de sportparken van de voetbalclubs RDC, Schalkhaar, Sallandia en sportclub 
Deventer wordt bij elke vereniging één voetbalveld gerenoveerd. De toplaag van deze 
kunstgrasvelden is aan het einde van hun levensduur en wordt vervangen. Ook komen 
er nieuwe doelen, hoekvlaghouders, aangepaste entrees naar de velden en worden 
hekwerken hersteld. Op de nieuwe velden wordt geen rubber granulaat meer ge-
bruikt. 

Schoonmaak
De werkzaamheden starten op 12 mei met het 

aanpakken van de groenstroken langs de vel-

den. Tijdens de vervanging van de grasmat is 

het veld afgezet met hekken en dus niet toe-

gankelijk. Bij de werkzaamheden wordt gelijk de 

omgeving aangepakt door het opruimen van de 

rubber korrels die op de oude kunstgrasmatten 

lagen. Die zijn nu ook niet meer toegestaan op 

kunstgrasvelden.

Wanneer en waar
De werkzaamheden op sportpark Schalkhaar 

duren van 19 mei tot ongeveer 13 juni. Op 26 mei 

start het werk bij Sallandia op sportpark Zand-

weerd. Dat duurt waarschijnlijk tot 20 juni. Tus-

sen 9 juni en 4 juli zijn de velden van Sportclub 

Deventer en RDC op sportpark Borgele aan de 

beurt. De werkzaamheden zijn afhankelijk van 

het weer en kunnen dus nog iets uitlopen, uiter-

lijk tot 11 juli.

Vacatures
Medewerker Informatiepunt Arbeidsmigranten

mbo+ / hbo | 12 - 24 uur | € 3052 tot € 4297 (schaal 8)

Beleidsadviseur mobiliteit
hbo / wo | 32 - 36 uur | € 4264 tot € 6072 (schaal 11)

Business controller fysiek domein
wo | 32 - 36 uur | € 4264 tot € 6072 (schaal 11)

Wijkenbeheerder
hbo | 36 uur | € 3359 tot € 4811 (schaal 9)

Stagiair webredactie en social media
hbo | 36 uur | € 436

Senior juridisch planoloog
hbo / wo | 32 - 36 uur | € 4264 tot € 6072 (schaal 11)

Teamleider Financiën en DOWR Inkoop
hbo / wo | 32 - 36 uur | € 5631 tot € 7417 (schaal 13)

Teamleider DOWR Financiële Administratie
hbo / wo | 32 - 36 uur | € 5070 tot € 6862 (schaal 12)

Kijk voor meer informatie over deze vacatures op www.werkenvoordeventer.nl


